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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Dédestapolcsány Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. április 18. napján 

   17.00 órai kezdettel megtartott közmeghallgatásáról. 

 

Jelen vannak:  6 Képviselő-testületi tag:  

                                   Lukács László    polgármester 

   Hegyiné Dr. Gólya Ibolya  alpolgármester 

   Molnár Béla    képviselő 

   Németh Attila    képviselő 

   Gór Ivánné    képviselő    

   Győrfi András    képviselő 

 

Igazoltan maradt távol: 

Herczeg Csaba    képviselő 

 
Tanácskozási joggal jelenlévő meghívottak: 
- az ülés egész tartamára:  
   Dr. Herczeg Tibor jegyző címzetes főjegyző  
   távollétében és megbízásából  
             Turócziné Fazekas Magdolna  aljegyző 
 

  Jegyzőkönyvvezető: Fehérné Balogi Erzsébet  Igazgatási főmunkatárs 

 

A közmeghallgatáson megjelent helyi lakosok száma:   1 fő 

 

Lukács László Polgármester köszöntötte a Képviselő-testület tagjait. Megállapította, hogy a 

Képviselő-testület 6 fővel határozatképes, a közmeghallgatást megnyitotta. A továbbiakban elmondta, 

hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény előírja, hogy a testület évente egyszer 

köteles közmeghallgatást tartani, melyen a lakosság és helyi szervezetek képviselő közérdekű 

javaslatokat vagy kérdést tehetnek fel a helyi közügyekről. A kérdéseket azonnal vagy 15 napon belül 

írásban megválaszolja az önkormányzat. A közmeghallgatás időpontja időben meg lett hirdetve. 

Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a közmeghallgatásról jegyzőkönyv és hangfelvétel készül. Kérte, 

hogy tegyék fel közérdekű kérdéseiket. 

 

Szepesi János dédestapolcsányi lakos tisztelettel köszöntötte a képviselőket és a jelen lévőket. 

Elismerését fejezte ki a testületnek a faluban történt fejlesztésekért, meglátása szerint az elmúlt 20 év 

alatt kimagaslóan nagyot fejlődött a település. Elmondta, hogy azzal a szándékkal jött el, hogy néhány 

apróbb hiányosságra hívja fel a testület figyelmét és nem a munkájukat szeretné kritizálni. 

 

- A Kossuth Lajos utca végén, Horváth Sándor háza előtt egy nagyobb kátyú van már évek óta. 

Esős időben gépkocsival ezt lehetetlen kikerülni, ezért kérte az önkormányzat segítségét a 

megoldásban. „Mederlapok” berakását javasolja. 

 

- Tovább haladva a Kossuth Lajos utcán a Csimás patak medre be van szakadva, ugyanazon a 

helyen betonoszlopok és beton törmelék van lerakva. 

 

- A Kossuth Lajos utcán - a pincesor felé vezető leágazásánál – esős időben folyamatos a sár 

felhordás. A mezőgazdasági gépek nagy mennyiségű sarat hordanak fel, amely balesetveszélyes. 

Kérte, annak megszüntetését. 



3 

 

 

- Visszatérve a Csimás patak medrére: tavaly óta nem volt gaztalanítva. 2 méter magas gaz van 

jelenleg is a patakmederbe. Árvíz esetén ez a Kossuth utcára nagyon veszélyes lehet. 

 

- Az Arany János utca kátyúzását meg kell oldani, mert a személygépkocsik alja felakad, olyan mély 

kátyúk vannak, ezt esős időben lehet legjobban észlelni. 

 

- Elmondta, hogy a Tapolcsányi emberek sérelmezik, hogy a zöldséges csak április 01-től október 

31-ig kapta meg a közterület használati engedélyt. A lakosok nem tudják, hogy a testület miért 

döntött így, mert a lakosság a zöldséges munkájával, áru kínálatával meg van elégedve. 

 

- Javasolja, hogy a Dédestapolcsány területén található hirdetőtáblákat nézzék meg, mert annak 

legtöbb része össze van törve. Tapolcsányi bolt előtti biztosan, a művelődési háznál lévő szintén. 

Kijavításuk szükséges. 

 

- A Hunyadi János utcába, a 100 Ft-os bolt előtti padról hiányoznak a lecek. Ennek a pótlása is 

szükséges. 

 

- Az egészségháznál kialakított kerékpár tároló oldaláról elkezdtek a csempék hullani. Nagyon kis 

hiba, de szükséges a visszaragasztás. 

 

- A Tapolcsányi temető és a Benzinkút által behatárolt részen és a Horváth Sándor portája mögötti 

részen is található egy – egy szemétkupac. Az átutazó forgalom is ezt látja, nem jó képet fest a 

faluról. Javasolja, hogy az önkormányzat szállítassa el onnan, azt ott szüntesse meg. 

 

- Elmondta, hogy a Dédestapolcsány helységtábla már kb. 20-25 éve beljebb került a település 

végétől, teljesen be a benzinkúton belül, majdnem a Gagarin utca elágazásához. Ezen belül okot 

ad arra, hogy a település belterületén, motoros, autósok nagy sebességgel haladjanak, ami nagyon 

veszélyes lehet temetések alkalmával is. Véleménye szerint a helységnév táblát ki kellene tenni a 

tényleges határra. 

 

- Tájékoztatta továbbá a testülete, hogy a Tapolcsányi buszmegálló oldala hullám lemezből volt 

elkészítve, amit szétrugdostak. Az javasolja, hogy javítsák ki akácfával, így az újabb rongálás 

megelőzhető. 

 

- A továbbiakban is nagyon sok sikert kíván a testületnek az elkövetkezendő munkájukhoz. 

 

Lukács László Polgármester megköszönte Szepesi Jánosnak a dicséreteket és észrevételeket, majd 

az alábbiakban válaszolt a felvetéseire:  

 

- A Kossuth utcai kátyúval kapcsolatban elmondta, hogy ott valószínűleg süllyed a föld, mert az már 

egyszer fel lett töltve, de a probléma most is fenn áll, tud a testület róla, igyekeznek tartós 

megoldást találni. 

 

- Csimás patak árok: egy éve be van adva a pályázat Dédestapolcsány község belvíz elvezetési 

problémájának megoldására. Pályázati támogatás esetén a Csimás patak medrének a rendbe tétele 

is megoldódna. A meder jelentős része beton burkolatot kapna, a további meder rész 

megerősítésre kerülne, megfelelő szintezéssel. Amennyiben nem kapunk pályázati támogatást úgy 

az önkormányzat meg fogja keresni a megoldást. 
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- A sár felhordás problémával kapcsolatban elmondta, hogy a felvetés jogos, de a mezőgazdasági 

gépeknek is el kell járniuk valahol. Ezért a testület beadott egy pályázatot, amely tartalmaz egy 

utcaseprő gép beszerzését is. Amennyiben a pályázati támogatást megkapjuk, ezzel a géppel tisztán 

tartható lesz az érintett utca szakasza is. 

 

- Az Arany János utcára is ugyanaz vonatkozik, mint az összes többi rossz patakmederre. Nem 

akarunk hozzányúlni, mert a beadott pályázatban ezeknek a patak medreknek és az érintett rossz 

állapotú utaknak a helyreállítására is kértünk támogatást. Amennyiben a pályázat nem nyer, úgy az 

önkormányzat természetesen elvégzi a szükséges javítási munkákat. 

 

- A zöldségessel kapcsolatban elmondta, hogy a kereskedőnek lejárt a régi szerződése. Az 

önkormányzat semmi extra dolgot nem csinált vele, csak ugyanolyan feltételekkel kötött vele új 

szerződést, mint a településen közterületet bérlő összes többi kereskedővel. Az engedélyre 

vonatkozó időtartamot Szilágyi Istvánné határozta meg, nem az önkormányzat.  

 

Győrfi András Képviselő elmondta, hogy a Tapolcsányi zöldséges ugyanolyan feltételekkel kapott 

közterület használati engedélyt, mint a közterületet használó vállalkozó, kereskedő. A régi szerződése 

alapján ő volt az, aki a többiekhez képest nagyon kevés bérleti díjat fizetett. A Dédestapolcsányban 

kereskedelmi tevékenységet ellátó vállalkozók egyformán viseljék a terheket. Az új szerződésével ez 

realizálódott. 

 

Lukács László Polgármester megerősítette, hogy a vállalkozó olyan feltételekkel kötött közterület 

használati szerződést, ahogy ő azt kérte.  

A továbbiakban elmondta: 

 

- A hirdetőtáblák és padok kijavításával foglalkoznak a karbantartók. Készülnek a padokhoz, 

hirdető táblákhoz a deszkák és a lecek. Azok kijavítása rövidesen megtörténik. 

 

- A temető melletti szeméttel kapcsolatban elmondta, hogy a ZV Zöld Völggyel sikerült olyan 

szerződést kötni, plusz pénzért, hogy külön megrendelésre biztosítanak az önkormányzat részére 

konténert, így fel tudjuk számolni azt a szemét kupacot. 

 

- A település táblával kapcsolatban elmondta, hogy tála elhelyezését a VOLÁN kérte tőlünk, hogy 

az autóbuszok az emelkedőnek neki tudjanak rugaszkodni. Megjegyezte, hogy az érintett 

szakaszon, - település táblától a Lovas iskola bejáratáig bezárólag - 70-es sebességkorlátozó tábla 

van elhelyezve.  

 

- A Tapolcsányi buszmegálló építményével kapcsolatban tájékoztatta az észrevételt tevőt, hogy a 

közel jövőben a karbantartók kijavítják, ütésálló kék színű fémlemezzel. 

 

 

Lukács László Polgármester megkérdezte Szepesi János helyi lakostól, hogy a kérdéseire, 

felvetéseire megfelelő, kielégítő válaszokat kapott-e? 

 

Szepesi János dédestapolcsányi lakos elmondta, hogy a válaszok, tájékoztatások számára 

kielégítőek.  
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